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Protokół z LIX sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 18 września 2023 roku 

w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, w godzinach 18:07 –20:53 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum pozwalające 
na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2).  
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek przedstawił wnioski o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

− w sprawie opinii dot. przebudowy ulic Ivo Andricia, Białoruskiej i Włoskiej w Krakowie (druk 
nr 518). W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt g, 
przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

− w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2023 (druk nr 519). W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako punkt 3, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

− w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2024 (druk nr 520). W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako punkt 4, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

Kolejno Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek o włączenie do porządku 
obrad punktu „Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury”. W związku z brakiem zgłoszeń 
do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 
„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że punkt zostanie 
rozpatrzony po „Sprawozdaniu z działalności Komisji Edukacji”. 
 
Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2023 (druk nr 519) - projekt Zarządu. 
4) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2024 (druk nr 520) - projekt Zarządu. 
5) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działek nr 411/5, 735/3, 734/1 i 408/3 obr. 
49 jed. ewd. Podgórze przy ul. Wolności (druk nr 512), 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Jakuba Bojki 
i Cechowej w Krakowie (druk nr 513), 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Lubuskiej w 
Krakowie (druk nr 514), 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy parkingu przy drodze 
wewnętrznej łączącej ul. Bujaka z ul. Wysłouchów (druk nr 515), 

e) projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy parkingu przy 
ul. Stojałowskiego (druk nr 516), 
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f) projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy parkingu przy ul. Bujaka (druk 
nr 517), 

g) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przebudowy ulic Ivo Andricia, Białoruskiej i 
Włoskiej w Krakowie (druk nr 518). 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. inicjatywy lokalnej pt. „OGRÓD SPOŁECZNY 

PARK KURDWANÓW - rozwój ogrodnictwa miejskiego” (druk nr 511). 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
13) Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Dzielnicy XI podgórze Duchackie. 
14) Oświadczenia i komunikaty. 
15) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2023 (druk nr 519) - projekt Zarządu 
przedstawił Przewodniczący Rady, a następnie zgłosił poprawkę. W związku z brakiem 
zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła zgłoszoną poprawkę 
stosunkiem głosów: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”, a następnie przyjęła 
projekt w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr LIX/500/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 września 2023 
roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2024 (druk nr 520) – projekt Zarządu 
przedstawił Przewodniczący Rady. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr LIX/501/2023 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 września 2023 roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Członek Komisji Miłosz Mleczek. W czasie posiedzenia Komisja przygotowała projekty uchwał. 
Radny Krzysztof Kot zapytał dlaczego Rada nie dostaje do zaopiniowania umów najmu 
dachów szkół pod anteny. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Kazimierz Bożek, Maciej Wojtczak, 
Miłosz Mleczek, Marcin Burek. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia działek nr 411/5, 735/3, 734/1 i 408/3 obr. 
49 jed. ewd. Podgórze przy ul. Wolności (druk nr 512) przedstawił Członek Komisji 
Miłosz Mleczek. Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę. W związku z brakiem 
zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła zgłoszoną poprawkę 
stosunkiem głosów: 15 - „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. Kolejno głos 
zabrali Radni: Krzysztof Kot, Kazimierz Bożek, Janusz Banaś, Miłosz Mleczek. 
Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 11 - głosów „za”, 2 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr 
LIX/502/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 września 2023 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Jakuba Bojki 
i Cechowej w Krakowie (druk nr 513) przedstawił Członek Komisji Miłosz Mleczek. W 
dyskusji głos zabrali Radni: Janusz Banaś, Krzysztof Sułowski, Dominik Homa, 
Krystyna Gawrysiak, Dawid Klempka. Przewodniczący Rady przekazał informację o 
pozytywnej opinii Zarządu i poddał pod głosowanie projekt uchwały, który Rada przyjęła 
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w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 1 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr LIX/503/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 
września 2023 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Lubuskiej w 
Krakowie (druk nr 514) przedstawił Członek Komisji Miłosz Mleczek. Nikt nie zabrał 
głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii 
Zarządu. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr LIX/504/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
18 września 2023 roku. 

d) projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy parkingu przy drodze 
wewnętrznej łączącej ul. Bujaka z ul. Wysłouchów (druk nr 515) przedstawił Członek 
Komisji Miłosz Mleczek. W dyskusji głos zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Dominik 
Homa, Kazimierz Bożek, Miłosz Mleczek, Janusz Banaś oraz pracownik biura. 
Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr 
LIX/505/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 września 2023 roku. 

e) projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy parkingu przy 
ul. Stojałowskiego (druk nr 516) przedstawił Członek Komisji Miłosz Mleczek. W 
związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady przekazał informację o 
pozytywnej opinii Zarządu i poddał pod głosowanie projekt uchwały, który Rada przyjęła 
w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr LIX/506/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 
września 2023 roku. 

f) projekt uchwały w sprawie opinii dot. koncepcji budowy parkingu przy ul. Bujaka (druk 
nr 517) przedstawił Członek Komisji Miłosz Mleczek. W związku z brakiem zgłoszeń do 
dyskusji, Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu i 
poddał pod głosowanie projekt uchwały, który Rada przyjęła w głosowaniu jawnym 15 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr LIX/507/2023 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 września 2023 roku. 

g) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przebudowy ulic Ivo Andricia, Białoruskiej i 
Włoskiej w Krakowie (druk nr 518) przedstawił Członek Komisji Miłosz Mleczek. W 
dyskusji głos zabrali Radni: Krzysztof Kot, Miłosz Mleczek, Maciej Wojtczak, Kazimierz 
Bożek, Janusz Banaś. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który Rada przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 2 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr LIX/508/2023 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 18 września 2023 roku. 

 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją i przygotowała projekt uchwały. 
Radny Marek Kubla zapytał czy coś się zmieniło w sprawie podłączenia toalety w Parku 
Kurdwanów. Przewodnicząca Komisji udzieliła odpowiedzi, a następnie odczytała interpelację 
Radnego Miasta Krakowa Mariusza Kękusia w spr. Parku Kurdwanów. W dalszej dyskusji na 
temat Parku Kurdwanów, jego rewitalizacji i doposażenia głos zabrali Radni: Janusz Banaś, 
Krystyna Gawrysiak, Marek Kubla, Maciej Wojtczak, Dominik Homa oraz pracownik biura. 
Radna Zofia Filipowicz poinformowała, że naprzeciwko Szkoły Podstawowej przy 
ul. Malborskiej jest rozsypujący się pas ziemi. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. inicjatywy lokalnej pt. „OGRÓD SPOŁECZNY 
PARK KURDWANÓW - rozwój ogrodnictwa miejskiego” (druk nr 511) przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji. W dyskusji głos zabrali Radni: Marek Kubla, Krystyna 
Gawrysiak. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 14 - głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” 
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i podjęła Uchwałę Nr LIX/509/2023 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
18 września 2023 roku. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Radny Marek Kubla poprosił o zwiększenie ilości patroli Straży Miejskiej na Kurdwanowie. 
Głos w sprawie zabrali Radni: Janusz Banaś, Krystyna Gawrysiak. 
 
Przewodniczący Rady Kazimierz Bożek ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 19:34. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek Kubla. 
W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją i omówiła sprawy 
związane z głosowaniem w ramach budżetu obywatelskiego. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Urszula Mroczek-Gula. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Miłosz Mleczek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Przewodniczący Komisji przekazał informacje na temat mieszkania przy ul. Stojałowskiego. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Soja. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją oraz ustaliła warunki typowania do paczek Mikołajowych i na Wigilię. 
 
Ad. 13. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec braku 
uwag na piśmie, protokół z sesji LVIII Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie został przyjęty. 
 
Ad. 14. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

− Przewodniczący Rady poinformował o zaproszeniach z muzeów i poprosił o udział 
w wydarzeniach. 

− Radny Krzysztof Kot przekazał do protokołu swoje wystąpienia w sprawie zbycia działek 
przy ul. Wolności (załącznik nr 3) oraz w sprawie przebudowy ulic Ivo Andricia, Białoruskiej 
i Włoskiej w Krakowie (załącznik nr 4). 

− Radny Janusz Banaś poinformował o planowanym spotkaniu w sprawie S7 i projekcie dot. 
Tuchowskiej. 

− Radny Marek Kubla zapytał co jest planowane na działce przy ul. Tuchowskiej. 
Odpowiedzi udzielił Radny Janusz Banaś. 

− Radny Dominik Homa poinformował o dodatkowych środkach na dokończenie bieżni przy 
Szkole Podstawowej nr 149 oraz realizacji doświetlenia przejścia na skrzyżowaniu ulic 
Wysłouchów/Tuchowska. 

− Podano terminy kolejnych posiedzeń Komisji: 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 4 października 2023 r.  godz. 18:00 
Komisja Edukacji 9 października 2023 r. godz. 12:00 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 5 października 2023 r. godz. 17:00 
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Komisja Mieszkaniowa 5 października 2023 r. godz. 16:30 
Komisja Rewizyjna 5 października 2023 r. godz. 17:30 
Komisja Budżetu Obywatelskiego…. 10 października 2023 r. godz. 15:00 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności 4 października 2023 r. godz. 17:00 
Komisja Sportu i Rekreacji 3 października 2023 r. godz. 18:00 

 
Ad. 15. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 19:50 zamknął obrady LIX sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
 
Protokołowała:  
K. Derlaga 
 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
 


